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Per Anders Fogelströms berättelse om Henning och Lotten och deras
barn och barnbarns liv i Stockholm har fascinerat många läsare.
Serien kommer nu i nyutgåva, med de två berättelsernaMinns du
den stad och I en förvandlad stad samlade i en pocketutgåva.

De tidigare berättelserna Mina drömmars stad och Barn av sin stad
är samlade i en annan ny pocketutgåva.

Download (Laste ned) pdf-boken, pdf boken, pdf E-böcker, epub, fb2

Alla böcker. 30 dagars gratis provperiod

http://bookboxx.in.net/blog.php?b=Minns du den stad ; I en förvandlad stad (lättläst)&s=sebooks

